
ПРОТОКОЛ №1 
загальних зборів трудового 

колективу БОРОДЯНСЬКОГО ЛІЦЕЮ № 1 
БОРОДЯНСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ 

КИЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
та батьківської громадськості

від16.06.2023 р.
Присутні:

• представники педагогічного колективу -  34,
• батьки-38 .

Голова зборів -  Лариса БАРИШЕНКО 
Секретар -  Карина ВЕРБИЦЬКА

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

' Е Звіт директора БОРОДЯНСЬКОГО ЛІЦЕЮ №1 Інни РОМАНЮК про 
підсумки роботи на посаді за 2022/2023 навчальний рік.

Вибори голови та секретаря зборів.
Пропозиція: головою зборів обрати учителя української мови та літератури -  
Ларису БАРИШЕНКО,
секретарем -  учителя англійської мови -  Карину Вербицьку.
Результати голосування: одностайно.
Вибори лічильної комісії.
Лариса БАРИШЕНКО повідомила присутнім про необхідність обрання лічильної 
комісії.
Було запропоновано обрати лічильну комісію у складі 3 осіб:

• учителя Олесю ЛИСУ,
• заступника з виховної роботи Марію ПІСКОВЕЦЬ,
• представника від батьків Юлію ПАТОКУ.

Результати голосування: одностайно.

1. СЛУХАЛИ:

Звіт директора ліцею Інни РОМАНЮК, у якому вона проаналізувала свою 
діяльність на посаді у 2022/2023 навчальному році.

Роботу закладу було представлено відповідно до чотирьох напрямків 
внутрішньої системи забезпечення якості освітньої діяльності, за якими оцінюють 
роботу закладу освіти експерти інституційного аудиту, а саме:

- Освітнє середовище закладу освіти;



- Система оцінювання здобувачів освіти;
- Оцінювання педагогічної діяльності педагогічних працівників;
- Управлінські процеси закладу освіти.

{звіт додається)

ВИСТУПИЛИ:

1. Марина ГОРБАЧЕНКО, матір учня 6-В класу, яка яка оцінила роботу 
директора та навчального закладу. Наголосила, що на директора і колектив школи 
завжди можна покластися.

2. Людмила СИРОЇД, учитель початкових класів, яка відзначила, що директор 
ліцею користується повагою серед працівників закладу, учнів, батьків. Колектив 
ліцею під її керівництвом працює стабільно, злагоджено, виконуючи основні 
завдання закладу. Вона створює всі умови для підвищення якості освітніх послуг, 
які надає ліцей сьогодні. Запропонувала визнати роботу Інни РОМАШОК 
задовільною.

3. Юлія ПАТОКА, матір учениці 1-А класу, яка зазначила, що директор тісно 
співпрацює з батьками. У закладі освіти створені всі умови для навчання, розвитку 
та виховання дітей. Запропонувала визнати роботу директора задовільною.

2 .СЛУХАЛИ:

Голову зборів Ларису БАРИШЕНКО, яка підвела підсумок звітування і 
запропонував провести голосування й оцінити роботи директора закладу Інни 
РОМАШОК за 2022/2023 навчальний рік шляхом відкритого голосування в чаті, 
відповідаючи на запитання: Чи оцінюєте Ви роботу директора закладу Інни 
РОМАНЮК за 2022/2023 навчальний рік “ЗАДОВІЛЬНО” з відмітками «ТАК» 
або «НІ».

ВИСТУПИЛИ:

Голова лічильної комісії Олеся ЛИСА, яка повідомила присутніх про 
результати голосування.

Результати голосування оцінки роботи директора закладу:

«Так»- 71 
«Ні» - 1.

УХВАЛИЛИ:

1. Визнати роботу директора БОРОДЯНСЬКОГО ЛІЦЕЮ № 1 Інни 
РОМАНЮК за підсумками 2022/2023 навчального року «задовільною».

Голова зборів Лариса БАРИШЕНКО

Секретар Карина ВЕРБИЦЬКА


